
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 521 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 6. maj 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DD). 

 

Spørgsmål nr. 521:  

”Ministeren nævner i Berlingske 8/1-24: 2024 (”Rigshospitalet har kendt til 

skimmelproblemer i årevis”, at regeringens har foreslået, at der etableres en 

sundhedsfond, hvor pengene blandt andet kan gå til at vedligeholde og modernisere 

sygehuse. Hvornår forventer ministeren, at regeringen præsenterer sit forslag, og 

hvor mange midler forestiller ministeren sig specifikt skal øremærkes til 

vedligeholdelse og modernisering af sygehuse?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 520 (Alm. del) vedr. 

regionernes ressourcer til vedligeholdelse. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde 

Folketingets Sundhedsudvalg 
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